

*Cards are issued by Sunrise Banks N.A., Member FDIC, pursuant to a license from Mastercard® International Incorporated. Mastercard® is a registered trademark of Mastercard® International Incorporated. This card can be used everywhere Mastercard® cards are accepted. **Cards expire 6 months from date issued.** See Cardholder Agreement for terms and conditions.

This card is issued by Peoples Trust Company under license from Mastercard and managed by Wirecard Prepaid. This is not a credit card. It's a prepaid Mastercard that can be used everywhere Mastercard debit cards are accepted. The Card has a "VALID THRU" expiration date embossed on the front of the Card. Once this expiration date has passed, the Card will be voided and will not be replaced except in our sole discretion. **Cards expire 6 months from date issued.** See Cardholder Agreement for terms and conditions.



- IMPORTANT :** LES DEMANDES ENVOYÉES PAR LA POSTE DOIVENT COMPRENDRE CE FORMULAIRE DÛMENT REMPLI ET VOTRE PREUVE D'ACHAT ET LE CODE-BARRE CUP À 12 CHIFFRES DE L'EMBALLAGE DU PRODUIT.



ECHANTILLON

** Cette carte est émise par Peoples Trust Company avec l'autorisation de MasterCard et gérée par Wirecard Prepaid. Il ne s'agit pas d'une carte de crédit. Il s'agit d'une carte MasterCard prépayée qui peut être utilisée partout où les cartes de débit MasterCard sont acceptées. La carte possède une date d'expiration portant la mention « VALABLE JUSQU'AU » en relief au recto. Une fois cette date d'expiration passée, la carte sera annulée et ne sera pas remplacée, sauf à notre entière discrétion. **Les cartes expirent 6 mois à compter de la date d'émission.** Consultez la Convention avec les détenteurs de cartes pour les modalités.